
Motion nr 3 
 

Utskick av information via e-post 

 

Mitt förslag är att vi under 2023 börjar skicka ut information till medlemmarna digitalt. Det skulle 

underlätta för många att ta del av informationen via e-post och det kan förhoppningvis också göra att 

engagemanget bland medlemmarna ökar. 

 

Jag föreslår därför att stämman röstar ja till att börja med informationsutskick via e-post. 

 

Med vänlig hälsning 

Anna Klingsäter  

 

Styrelsens svar; 

Styrelsen hänvisar till svaret på motion 1, ”Styrelsen avslår förslagen till att både utse 

informationsansvarig och ta fram ett policyhäfte. Vad gäller information under fliken vägföreningen 

på adran.info föreslår vi att informativ text skapas och uppdateras 2 gånger/år.” 

 Vid större händelser kan styrelsen också skicka mail till de fastighetsägare som angivit mailadress.  

 

 


